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Verslag

1. Opening / vaststelling agendapunten
De voorzitter opent de vergadering om 15.03 uur en de agenda wordt vastgesteld. 
Er wordt besloten om punt 5 ‘voortgang migratie’ van 31 december als apart punt 
te bespreken.

2. Mededelingen
De voorzitter stelt een nieuwe collega van de Douane voor die een oud-collega 
vervangt. 

3. Bespreken verslag en actielijst vorige overleg d.d. 14 augustus 2023
Er zijn geen op- of aanmerkingen op het verslag.

Bespreken actiepuntenlijst: 

 - OLGA: Een deelnemer vanuit het bedrijfsleven heeft mensen aangedragen die 
deel zouden nemen aan werkgroep OLGA. Hij geeft nu aan dat deze personen 
niet meer nodig zijn. Is wel benieuwd hoeveel mensen er in die hoek zitten.
 - Vanuit de Douane wordt er aangegeven dat ODB-IT eigenaar hiervan is en 

ook de voortgang en status weet. De voorzitter van de vergadering gaat 
dit oppakken. 

 - Noodprocedure: Wat is de status van de noodprocedure?
 - De noodprocedure is klaar en ligt bij Communicatie KINS. Vorige 

week bij het overleg met Communicatie was er geen nieuws over de 
noodprocedure. Morgen bij het overleg zal er door de Douane gevraagd 
worden naar de status en worden aangegeven dat er spoed achter zit. 
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 - Beëindiging AGS na implementatie DMS
 - In een overleg van de Douane vorige week is besloten dat AGS op 

01-01-2024 wordt gesloten. Dit zal nog formeel worden gecommuniceerd. 

 - Certex
 - Dit punt is niet geagendeerd en blijft dus staan.

4. Voortgang migratie (AGS-)bedrijven naar DMS 4.0
Vanuit de Douane is vlak voor de vergadering een rapportage verstuurd in de 
vorm van een PowerPoint (als bijlage bijgevoegd). Een zorgpunt is dat 44% van 
de bedrijven nog niet gemigreerd was 3 weken geleden. Er is naar aanleiding 
hiervan een belactie gehouden en daardoor zijn 80% van de bedrijven ingepland 
in de plantool. 
Er zijn nog 43 aansluitingen die uitstel hebben aangevraagd en in oktober 
migreren, een handvol zal migreren in november. Als alles op deze manier 
doorgaat zal de deadline worden behaald. 
De voorzitter uit een lichte zorg intern dat ondanks alle inspanningen bedrijven 
toch niet goed zijn voorbereid. Het bedrijfsleven vraagt zich af of het aantal 
aangevers is verminderd. De Douane geeft aan dat veel aansluitingen inactief 
zijn gebleken en één aangever moet zijn planning nog doorgeven.

4.1 Rapportage toelichting
De toelichting van de rapportage zal maandag worden nagezonden.

5. Voortgang migratie IIAA-vergunninghouders naar DMS 4.1
Het Webinar Auditfile Voorraad is terug te zien en de deelnemers hebben de 
documentatie mogen ontvangen. 
Op dit moment heeft de Douane van 31 vergunninghouders de zelfbeoordelingen 
terug ontvangen. De eerste deadline is op 15 september aanstaande, daarna zal 
er verder geacteerd worden. 
Het bedrijfsleven zou graag een overzicht ontvangen van hoeveel bedrijven 
gemigreerd zijn? Het valt hen op dat er nu nog niemand over is. 

De retourberichten werkten eerder niet goed. Dit zou eind september opgelost 
moeten worden, maar is nu al gebeurd.

Afgelopen vrijdag heeft de derde softwareleverancier zich bij het bedrijfsleven 
gemeld die de deadline van 31 december aanstaande niet zal gaan halen. Er wordt 
verzocht om de afspraak over het evalueren wat te doen als een bedrijf niet op 
tijd kan migreren met klem te vervroegen. Vanuit de markt zijn er geluiden dat de 
aansluiting op DMS 4.1 ingewikkeld is en daarom meer tijd nodig is. 

De Douane geeft aan deze geluiden vaker te hebben gehoord en zal met het 
MT bekijken wat mogelijk is. De Douane heeft altijd aangegeven dat uitstel niet 
mogelijk is en vraagt zich nu af wat de gevolgen zouden zijn als er wel uitstel 
zal worden verleend. Daarnaast geven ze aan dat veel bedrijven zich nu pas 
aansluiten aan het proces en dus ook nu pas zien welke werkzaamheden en 
aanpassingen allemaal bij de migratie komen kijken. 

In het Stuurgroep-overleg is al gesproken over de problematiek. Er zal 
aankomende donderdag eerst een plan van aanpak worden opgesteld met de 
stuurgroep, daarna zal er verder gecommuniceerd worden.

Besloten is om ook een principeafspraak in te plannen volgende week met 
3 á 4 leden uit het bedrijfsleven en hiervoor 2 of 3 data in te schieten. 



Pagina 3 van 3

6. Stand van zaken / ervaringen met BedrijvenTestOmgeving / 
voortgang IM/IV ontwikkeling
Op 23 september aanstaande is de volgende release naar productie, welke ook 
beschikbaar zal zijn in de BedrijvenTestOmgeving. Voor de productie zal er ook 
een Douane release komen.

7. Voortgang Proeftuin DMS 4.1
Op 19 september aanstaande zal er een overleg zijn met het team van de 
herzieningsonderzoeken. Tussendoor is er al afstemming geweest voor vragen die 
het team had. 
Vanuit het bedrijfsleven wordt gevraagd of de huidige proeftuin wel voldoende 
afspiegeling geeft voor de huidige aangever. De Douane geeft aan dat het om een 
bedrijf gaat die bijna alle vergunningen heeft die je je kan bedenken en daarom 
ook bewust voor dit bedrijf gekozen is. Omdat zij al gestart zijn, lopen zij nu tegen 
zaken aan waar later IT, het bedrijfsleven en de Douane ook tegenaan zullen 
lopen. 

8. Voortgang Auditfile Voorraad
Het Webinar over de Auditfile Voorraad is inmiddels geweest en dit ging prima. 
Deze kan nu ook worden teruggekeken. 

9. Rondvraag en sluiting
Voor de aanbrengberichten is er 30 dagen de tijd nadat vooraf aangifte is 
gedaan. Het probleem hierbij is dat zolang goederen niet zijn aangebracht zij niet 
vrijgegeven kunnen worden. Daar valt helemaal niets aan te doen. Wat zijn de 
consequenties hiervan?

Dit onderwerp staat nog steeds ter discussie in Brussel. Er is hiervoor een 
solid document in de maak. Bij de vloeibare bulk bestaan er problemen met de 
aangeving. Dat veroorzaakt veel werk aan beide kanten. De antwoorden laten nog 
even op zich wachten, maar zullen er uiterlijk volgende week zijn. 

De wetgeving hieromtrent is lastig. Bij bulk zijn bruto en netto gelijk aan elkaar.

Een deelnemer vanuit het bedrijfsleven geeft aan op 25 mei dit jaar bij een 
presentatie te zijn geweest van de Internationale Raad van Handel over de 
implementatie van AES. Daar werd toen de vraag gesteld of bedrijven die gebruik 
maken van zowel AES als DMS, en in één keer over willen, of zij dit voor of na 01-
12-2023 moeten doen. Toen is aangegeven dat DMS 4.1 leidend is. Hoe staat de 
Douane hier in op dit moment?

De Douane geeft aan dat er maar één migratie is, omdat een migratie gaat per 
EORI-nummer. Het zeer dringende advies wordt gegeven om voor 01-12-2023 
aangesloten te zijn wat betreft de export stroom. 
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